2226 Madrid rA

Property Key Features

Categories : 1 bedroom

Sleepings : 2+2
Bathroom :

Shower room : 1

Minutes from palais: 20 mins

Floor: 6

Location : 2 avenue de Madrid, 06400
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Property description

This nicely refurbished 1-bedroom apartment offers a stunning view of the sea and
Port Canto.

Located on the 6th floor of a building with a lift, it is just one block away from the
famous Croisette and only a 20-minute walk from the Palais des Festivals.

The apartment boasts a good standard of living, featuring a modern living room with
air conditioning and a comfortable sofa bed.

The open-plan kitchen enhances the space, and the south-facing balcony provides a
lovely view of the Port Canto.

The bedroom includes a double bed, while the quality bathroom, complete with a
shower.

The apartment also offers a separate toilet for added convenience.

A similar 1-bedroom apartment is available on the sth floor, offering the same
amenities and features.

Cet appartement T2 joliment rénové offre une vue imprenable sur la mer et le Port



Canto.

Situé au 6eéme étage d'un immeuble avec ascenseur, il se trouve a seulement un paté
de maisons de la célébre Croisette et a 20 minutes a pied du Palais des Festivals.
L'appartement de bon standing, avec un salon moderne avec climatisation et un
canape-lit confortable.

La cuisine ouverte agrémente l'espace, et le balcon exposé sud offre une jolie vue sur le
Port Canto.

La chambre comprend un lit double, tandis que la salle de bain de qualité, le complete
avec une douche.

L'appartement propose également des toilettes séparées pour plus de commodité.

Un appartement T2 similaire est disponible au 5eme étage, offrant les mémes
équipements et caractéristiques.






